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سلحشور: «ملك سليمان» اثري بينظير در سينماي ايران است

فرج الله سلحشور گفت: فيلم سينمايي «ملك سليمان» گامي بلند در عرصه فيلمسازي است و من در جمهوري اسلامي

نديدهام كه فيلمي در اين حد و در اين اندازه ساخته شود.

فرج الله سلحشور گفت: فيلم سينمايي &#171;ملك سليمان&raquo; گامي بلند در عرصه فيلمسازي است و من در جمهوري اسلامي
نديدهام كه فيلمي در اين حد و در اين اندازه ساخته شود.

فرج الله سلحشور در گفتوگو با خبرنگار سينمايي فارس درباره فيلم سينمايي &#171;ملك سليمان&raquo; گفت: اين فيلم سينمايي
گامي بلند در عرصه فيلمسازي است كه از ديگر آثار جلوتر است و من تا به حال نديدهام كه فيلمي تا اين حد و در اين اشل كاري

ساخته شود.
وي ادامه داد: فيلم سينمايي ملك سليمان صد در صد مذهبي نيست و خود آقاي بحراني هم چنين ادعايي ندارد. اما اين اثر ارزشمند

است و بسيار قوي ساخته شده است و در اين امر ترديدي نيست.
كارگردان سريال يوسف پيامبر اظهارداشت: از توليد چنين فيلمهايي بايد حمايت شود تا ما در آينده نيز شاهد آثاري نظير آن باشيم.
در كنار آثار سخيف و سبكي كه درسينماي ما ساخته ميشوند، ملك سليمان يك اثر فاخر و ارزشمند است كه بايد از سازندگان آن

قدرداني شود.
وي گفت: نكته مهم نيز اين است كه ما نبايد با ساخت چنين آثاري مغرور بشويم و تلاش كنيم تا مدام گامهايي به جلو برداريم و

آثارمان در كنار تكنيك و ساختار، به محتواي اسلام نيز نزديك باشد.
سلحشور در ادامه گفتوگو با فارس به انتشار يكي از مصاحبههايش در يك سايت خبري اشاره كرد و در اين مورد تصريح كرد: برخي
خبرنگاران براي اينكه بتوانند روزي نامههايشان را بفروشند، ديگران را به جان هم مياندازند. من در مصاحبهام با آن سايت نظر مثبتم

را درباره فيلم ملك سليمان ابراز كردهام اما آن خبرنگار و سايت گفتههاي مرا به نحوي تغيير دادهاند كه ايجاد تفرقه كند.
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